

## Donations to TCS using WeChat and Alipay

We are happy to offer a new way for alumni and families in China to donate to TCS from their Chinese bank accounts using their Alipay and WeChat systems.

Donations may be made to a number of projects and initiatives at TCS including: Highest Priority Needs, TCS Renaissance Plan, and Student Financial Assistance.

TCS has an agreement with Canadian company SnapPay who facilitates the payments in RMB from Chinese accounts to WeChat and Alipay and then on to a Canadian bank and finally to the School's bank account, in Canadian dollars. The School is not charged for any of these payments.

In order to donate to TCS using Alipay or WeChat, please scan the following QR code using the Alipay or WeChat app on your mobile device, indicate the amount you would like to donate and the program that you wish to support. In addition, the app will ask you for the following details:



微信支付  
WeChat Pay

欢迎扫码支付



Trinity College



打开手机扫一扫



扫描以上二维码



输入消费金额  
完成付款



1-905-279-1717 | [snappay.ca](http://snappay.ca)

- 1) Student Name Spelling in English letters
- 2) Student ID number
- 3) Donor's name in English letters
- 4) Contact phone number

Thank you very much for your investment in TCS and our students!

Should you have any questions about making a donation to TCS or the use of Alipay or WeChat, please contact the philanthropy & alumni office at [philanthropy@tcs.on.ca](mailto:philanthropy@tcs.on.ca) or 905-885-1295.

## 用支付宝和微信支付进行捐款

我们很高兴为中国的校友和家庭推出新的捐款支付方式：支付宝和微信支付。

您的捐款将用于 TCS 学校的多个项目以及计划，比如高需求项目、TCS 复兴计划和学生助学金。

TCS 与一家名为 SnapPay 的加拿大支付公司达成合作协议，位于中国的校友和家长现在可以直接使用人民币账户通过微信或支付宝转账，然后资金会转移到一家加拿大银行并最终加元打入学校账户。而且在整个支付过程，学校无需支付手续费。

为了完成捐款过程，您只需用您的支付宝或微信 APP 扫描以下二维码，填写您愿意捐款的金额以及希望支持的项目。此外，您还需填写以下信息：

微信支付  
WeChat Pay

欢迎扫码支付

Trinity College

打开手机扫一扫      扫描以上二维码      输入消费金额  
完成付款

**SnapPay**

1-905-279-1717 | snappay.ca

- 1) 用英文字母拼写的学生姓名
- 2) 学生证号码
- 3) 用英文字母拼写捐款人姓名
- 4) 联系电话

感谢您对 TCS 和学生的大力支持！

如果您对捐款事宜或使用支付宝和微信支付有任何疑问，请联系学校慈善与校友事务办公室：

邮箱：[philanthropy@tcs.on.ca](mailto:philanthropy@tcs.on.ca)

电话：905-885-1295